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Interpelace ve věci Krize interních oddělení v ČR

vloženo: 24.10.2019, 19.09

Poslanecká sněmovna 24.10.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na
nepřítomného ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha ve věci: Krize interních oddělení v
ČR

Poslanec Vít Kaňkovský: Dobré odpoledne, vážený pane místopředsedo. Milé kolegyně, kolegové, vážený
nepřítomný pane ministře. Již v červnu roku 2017 byl výborem České internistické společnosti adresován
otevřený dopis tehdejšímu ministrovi Ludvíkovi, který upozorňoval na kritickou situaci interních oddělení
včetně klinických pracovišť napříč Českou republikou. Ve zmíněném dopise byla celá řada faktů, které
dokládají, jak složitá situace v interní medicíně u nás je. 

Nedostatek kvalifikovaných lékařů, nedostatek zdravotních sester, problémy se školením mladých lékařů i
sester, postupné uzavírání interních lůžek v kontrastu s jejich neustále se zvyšující potřebou, nedostatek
následných lůžek, nefungující systém lékařské pohotovostní služby atd. Uplynuly dva roky, kdy vedete resort
zdravotnictví vy, pane ministře, a situace se nejen nezlepšila, ale naopak, krize interních oddělení se dále
prohlubuje.

Dovoluji se vás tedy zeptat, pane ministře, jaké konkrétní opatření v tomto ohledu uděláte, aby nenastala
situace, že v některých regionech se o interně nemocné pacienty nebude mít kdo postarat. Bohužel tento
scénář může při další nečinnosti nastat a to si snad nikdo nechce ani představit. Nejde mi o to, abyste nás
opět přesvědčoval, že české zdravotnictví šlape jako hodinky, jde mi o to, abyste opravdu představil reálný
scénář, jak chodu interních oddělení pomůžete. A není to zdaleka jen o penězích. Podle mého názoru je
potřeba připravit legislativní i nelegislativní kroky, aby opravdu kolaps některých interních oddělení
nenastal. Předem děkuji za písemné odpovědi.


